



BULLETin



Exploring Science Frontiers - Au-déla des frontières de la science

Sunday, May 11, 2003

Important Locations:

Youth Science Foundation / National Science Fair Office

Oval Boardroom, Olympic Oval

Telephone: 220-6610

CWSF Host Committee Office

Legacy Suite Small Boardroom, Downstairs, Dining Centre

Telephone: 220-7492

Information Centre and Ranch Central - The Bullpen

Blue Room, West End of Dining Centre

Telephone: 210-8626

INTERNET Access for Delegates, Finalists and Guests

We have arranged for two locations where you will be able to access the internet and your email accounts. No special log on procedures or numbers will be needed.

Info commons - Library

Saturday, May 10 - 10:00 am to 5:45 pm

Sunday, May 11 - 10:00 am to 5:45 pm

Monday, May 12 - 7:30 am to 5:45 pm

Tuesday, May 13 - 7:30 am to 5:45 pm

Wednesday, May 14 - 7:30 am to 8:45 pm

Thursday, May 15 - 7:30 am to 8:45 pm

Friday, May 16 - 7:30 am to 5:45 pm

Saturday, May 17 - 10:00 am to 5:45 pm

Elbow Room - ST 142

May 12 to May 15

- 9:00 am to 8:45 pm

Transportation Notes

Transportation will be provided for all organized events. Check here in the BULLETin for the plan of the day. If you need to get around Calgary by yourself, you can use the Light Rail Transit (LRT) system. Pick up free LRT tickets at the Bullpen.

Tours for Special Guests (Thursday, May 15, 7:30 am to 5:00 pm)

There's still time for special guests to join our tour to the Royal Tyrell Museum of Paleontology in Drumheller on Thursday, May 5. Please sign up in the CWSF office (Legacy Suite, downstairs in the Dining Centre), by 5:00 PM on Monday, May 12.

Guided Campus Tours (Monday, May 12, 9:30 - 11:30 am)

Guided campus tours have been organized for delegates, alternates, and students who have already finished setting up their projects and passed the safety inspection. These will be starting from the oval, right after the Monday morning orientation that starts at 8:30. We will be visiting the Athletic Facilities, MacEwan Hall, Faculty of Social Work, Faculty of Communication & Culture's Internet Research Studio, Library/Information Commons, Faculty of Fine Arts, Faculty of Science (Geology lab & Human Computer Interaction lab), and Faculty of Engineering labs.

Don't forget the very important orientation tonight in the Jack Simpson Gymnasium at 7:30

The BULLETin is printed on a Minolta copier, courtesy of Minolta Office Systems





BULLETIN



Exploring Science Frontiers - Au-déla des frontières de la science

dimanche le 11 mai

Locations Importants

Office du Fondation Sciences Jeunesse / National Science Fair Office

Oval Boardroom, Anneau olympique

Téléphone: 220-6610

ESPC (CWSF) Comitté Organisateur

Legacy Suite, petite salle -en bas, Cafétéria

Téléphone: 220-7492

Centre d'information et <Ranch Central> - The Bullpen

Salle Bleu, cafétéria (ouest)

Téléphone: 210-8626

INTERNET pour les délégués et les finalistes

Nous avons organisé deux endroits où vous allez avoir accès aux ordinateurs branchés à l'internet et utiliser votre courriel. Aucun mot de passe est nécessaire.

Info commons - Bibliothèque

samedi le 10 mai - 10h00 à 17h45
dimanche le 11 mai - 10h00 à 17h45
lundi le 12 mai - 7h30 à 17h45
mardi le 13 mai - 7h30 à 17h45
mercredi le 14 mai - 7h30 à 20h45
jeudi le 15 mai - 7h30 à 20h45
vendredi le 16 mai - 7h30 à 17h45
samedi le 17 mai - 10h00 à 17h45

Salle Elbow - ST 142

May 12 to May 15 - 9h00 à 20h45

Notes pour le transport

Le transport sera fourni pour tous les événements organisés. A chaque jour veuillez vérifier ici dans votre BULLETIN pour le plan du jour.

S'il est nécessaire de vous déplacer autour de la ville, lorsque, le transport officiel n'est pas fourni, vous pouvez employer notre LRT. On vous prie de ramassezvos billets gratuits de LRT au Bullpen.

Visites guidées du Campus (lundi, le 12 mai de 7h30 à 17h00)

Les visites guidées du Campus ont été organisées pour les délégués et les étudiants/étudiantes qui auront fini d'installer leurs projets et qui auront passé l'inspection de sécurité. Les visites commenceront de l'anneau juste après l'orientation de 8h30, mardi matin. Nous visiterons les édifices suivantes: the Athletic Facilities, MacEwan Hall, Faculty of Social Work, Faculty of Communication & Culture's Internet Research Studio, Library/Information Commons, Faculty of Fine Arts, Faculty of Science (Geology lab & Human Computer Interaction lab), and Faculty of Engineering labs.

Excursions pour les invités spéciaux Les invités spéciaux ont encore le temps de participer à notre tournée au <Royal Tyrrell Museum of Paleontology> à Drumheller **jeudi le 15 mai**. On vous demande de vous inscrire au bureau ESPC (Legacy Suite, au rez-de-chaussée du dining centre) **par 17h00 le après-midi lundi le 12 mai**.

Attention! L'activité d'orientation et bienvenue - Gymnase Jack Simpson - 19h30!

The BULLETIN is printed on a Minolta copier, courtesy of Minolta Office Systems

